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RG.0012.31.2014 

 

Protokół Nr 31/14 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 7 maja 2014 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1317 a zakończyła o 1430. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Z-ca Przewodniczącego Komisji Jacek 

Pamuła, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 4, w trakcie obrad dołączył Przewodniczący 

Komisji Jan Ziemniak). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. II. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Jacek Pamuła  przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Zaproponowany w porządku obrad punkt dotyczący funkcjonowania 

Środowiskowego Domu Samopomocy został rozpatrzony w punkcie – Sprawy 

bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

Porządek obrad został przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak. 

Radna Marzena Garbacz wystąpiła o rozważenie możliwości poboru opłaty przez 

inkasenta w terminach popołudniowych w określone dni. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego w sprawie Parku Krajobrazowego „Lasy Janowskie” 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały – 4 głosy „za” 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 marca 2013r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla  operatorów  i  przewoźników oraz  

warunków  i  zasad  korzystania  z  tych przystanków przedstawiła Kierownik 

Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie (dołączył Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak).  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze wojewódzkiej  nr 856 

przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia 2 nieruchomości położonych w m. Nowiny w drodze 

darowizny) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia 3 nieruchomości położonych w m. Kępa Rzeczycka  w 

drodze przetargu) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad.IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia  nieruchomości położonej w m. Chwałowice  w drodze 

przetargu) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia 2  nieruchomości położonych w m. Nowiny  w drodze 

przetargu) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/2011 z dnia 27 

kwietnia 2011 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  

 

Ad.IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Jacek Pamuła powiedział, że należy rozważyć 

dokonanie przeglądu sołectw w kontekście nieobjęcia gruntów rolnych miejscowymi 

planami zagospodarowania przestrzennego. W związku ze zmianą przepisów 

utrudnione jest  obecnie uzyskanie pozwolenia na budowę na terenach rolnych. 

Należałoby przystąpić systematycznego sporządzania mpzp na obszarach gdzie plany 

nie obowiązują. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Niwka”  położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”, 1 

głos „wstrzymujący”. 
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Ad.IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Półanki” położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/13.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/14.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna” 

przedłożyła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/15.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 220kV” 

przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad.IV/16.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok  

omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/17.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” 

dla Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. wpisu do Księgi Wójta Gminy Jana Pyrkosza).  

Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak powiadomiła, że Wójt Gminy nie wyraził 

zgody na kandydowanie do wpisu do Księgi Zasłużonych. 

Komisja przyjęła do wiadomości i zaakceptowała stanowisko Wójta Gminy. 

 

Ad. IV/18.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” 

dla Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. wpisu do Księgi Zdzisława Koksanowicza).  



 5 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 4 

głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad. V.  

O funkcjonowaniu Środowiskowego Domu Samopomocy, a ściśle swojej pracy 

wypowiedziała się p.o. obowiązki Kierownika Dominika Czerepak – Drzymała. 

Poinformowała w skrócie, że jest zadowolona ze swojej pracy, systematycznie 

wdraża się  w pewne sprawy, ale co najważniejsze współpraca z całą kadrą układa się 

bardzo dobrze i panują warunki sprzyjające dobrej pracy. 

Z-ca Wójta Małgorzata Nowak nadmieniła, iż wg informacji uzyskanych od 

pracowników ŚDS,  obecnie atmosfera w placówce jest dobra i pracownicy są 

zadowoleni ze współpracy z Kierownikiem. Dodała, iż  w najbliższym czasie 

odbędzie się konkurs na Kierownika jednostki, którego rozstrzygniecie nastąpi 20 

maja. 

Radna Marzena Garbacz wystąpiła o dokończenie remontu brakującego odcinka 

drogi w Woli Rzeczyckiej. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

            

           Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 

                                   Jacek Pamuła  

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur   
 

 


